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PROTOKÓŁ Nr  XVIII/2011 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 28 listopada 2011r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Obecnych 19 radnych. Nieobecni radni: Wiesław 

Drewnowski i Joanna Pawłowicz. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz. 9:00 otworzył sesję przedstawiając porządek obrad, który radni w uzupełnionej wersji 

otrzymali przed sesją: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2011 rok.  

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2011-

2025.  

5. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/128/2011 Rady Miasta Szczecinek z dnia  

10 listopada 2011r. w sprawie uchwalenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Pilska” w Szczecinku.  

6. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr XVI/131/2011 Rady Miasta Szczecinek z dnia  

10 listopada 2011r. w sprawie ustanowienia pomnika przyrody na terenie miasta Szczecinek. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 

9. Wnioski i zapytania radnych.  

10. Zamknięcie  sesji. 

 

Ad.2.  

Protokół z poprzedniej sesji z dnia 10.11.2011r. został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie  

19 głosami „za”. 

 

Ad.3.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 4 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących 

się”, na 6 obecnych członków Komisji, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− omawiany projekt uchwały poprzedziły dwie inne uchwały, pierwsza z 26.04.2010r., gdzie po raz 

pierwszy zaproponowano poręczenie kredytu dla SzLOT, który organizacja ta miała zaciągnąć, 
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− odczytał uzasadnienie projektu tamtej uchwały, z którego wynika, Ŝe Stowarzyszenie zamierza 

spłacić kredyt po otrzymaniu kolejnej transzy Civitas.  

− druga uchwała została podjęta na sesji w dniu 18.04.2011r., na której toczyła się dyskusja co do 

moŜliwości spłacenia przez SzLOT w/w zobowiązania, Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej był 

przeciwny udzielenia poręczenia, 

− uchwała, która ma być teraz podjęta spowoduje, Ŝe Miasto Szczecinek spłaci za SzLOT ten kredyt, 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej przed posiedzeniem Komisji BudŜetowo-Ekonomicznej 

zakładał, Ŝe spłata ma nastąpić dlatego, iŜ SzLOT nigdy juŜ nie dostanie dotacji z programu Civitas 

Renaissance, 

− Burmistrz wyjaśnił jednak, Ŝe tak nie jest, i Ŝe kredyt ma być spłacony do końca tego roku, a środki  

z Civitas Renassaince wpłyną dopiero w roku przyszłym, 

− po usłyszeniu tego wyjaśnienia Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej łagodzi swoje stanowisko  

i zamiast głosować przeciw wstrzyma się od głosu. 

 

Wojciech Knapik radny SLD: 

− długi i poręczenia trzeba spłacać, ale radni SLD chcieliby mieć wgląd i dostęp do sprawozdań 

finansowych SzLOT, skoro Miasto ma wspierać tę organizację. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny Wojciech Knapik jest radnym od dawna i dlatego powinien wiedzieć, Ŝe stowarzyszenie to 

podmiot prywatny i radni nie mogą go kontrolować, 

− Miasto moŜe jedynie sprawdzić wydatkowanie środków przekazanych dla organizacji z budŜetu 

Miasta, ale tylko w tej części, i to jest czynione przez Wydział Nadzoru Urzędu Miasta, 

− całą gospodarkę finansową stowarzyszenia moŜe kontrolować jego komisja rewizyjna, 

− obecnie dlatego trzeba spłacić ten kredyt, Ŝe wcześniej Miasto poręczyło jego zaciągnięcie, 

− jak wpłyną środki z programu Civitas Renassaince, to Miasto te pieniądze odzyska w gotówce lub  

w naturze, tj. w środkach trwałych, 

− teraz nie ma innego wyjścia, skoro Miasto poręczyło to teraz musi spłacić, poniewaŜ w przeciwnym 

razie wejdzie Komornik. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− wyjaśnił, Ŝe nie powiedział, Ŝeby nie płacić, ale aby mieć większy wgląd w finanse tej organizacji. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 14 głosami „za” , przy 5 głosach „wstrzymujących się”  

i 0 głosach „przeciw” podjęła: 

uchwał ę Nr XVII/135/2011 

 w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2011 rok.  
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Ad.4.   

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnota Samorz ądowa: 

− w załączniku do proponowanej uchwały w porównaniu do poprzedniego zapisu nieznacznie maleje 

wskaźnik prognozy zadłuŜenia Miasta, 

− skoro wskaźnik zadłuŜenia ulega poprawie to Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej będzie za 

podjęciem tej uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami podjęła: 

uchwał ę Nr XVII/136/2011 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2011-2025. 

 

Ad.5.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− odczytała uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy to wnioskodawca zmiany planu zwrócił się teraz o uchylenie uchwały podjętej na ostatniej 

sesji ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− potencjalny inwestor zgłosił się z prośbą o wprowadzenie do planu moŜliwości postawienia elektrowni 

wiatrowej, 

− przedstawił parametry planowanej elektrowni wiatrowej, które zgodnie z jego wnioskiem zostały ujęte 

w planie, 

− potem, juŜ po podjęciu uchwały, na skutek nowych wyników badań pod względem hałasu okazało się, 

Ŝe konieczna jest zmiana tych parametrów na wyŜsze, poniewaŜ określone w planie i tak nie pozwolą 

na realizację inwestycji, 

− to nie pomyłka Miasta,  
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− inwestor uzyskał nowe wyniki pomiarów i dlatego zwrócił się o wprowadzenie do planu nowych 

parametrów, 

− ze względu na to, Ŝe uchwała z dnia 10 listopada 2011r. nie została jeszcze opublikowana  

w Dzienniku Urzędowym, moŜna ją uchylić i przygotować nową wersję planu,  

− wymagać to będzie co prawda nowych uzgodnień, ale nie trzeba przeprowadzać całej procedury od 

początku, 

− pozostawienie takiej wersji jaka została przyjęta w dniu 10 listopada 2011r. oznaczałoby, Ŝe jest to 

zapis i tak „martwy”. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− z punktu widzenia inwestora istotna jest pierwsza część wypowiedzi Burmistrza, 

− natomiast dla radnych istotna jest ostatnia część wypowiedzi Burmistrza, Ŝe procedura musi być 

powstrzymana i częściowo przygotowana na nowo, bo to daje gwarancję zaproponowania dobrego 

rozwiązania. 

 

Roman Maruszak radny: 

− podziękował Burmistrzowi za wyjaśnienia. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XVII/137/2011 

w sprawie uchylenia uchwały Nr XVI/128/2011 Rady Mi asta Szczecinek z dnia 10 listopada 2011r.  

w sprawie uchwalenia  zmiany miejscowego planu zago spodarowania przestrzennego terenu 

„Pilska” w Szczecinku.  

 

Ad.6.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Roman Maruszak radny: 

− poinformował, Ŝe winien jest radnym wyjaśnienie dotyczące podstawy prawnej uchwały podjętej na 

sesji w dniu 10 listopada 2011r., na którą się powoływał, 

− rzeczywiście nie ma takiej podstawy prawnej, na którą się wówczas powołał, za co przeprosił. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe przeprosiny zostały przyjęte, 
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− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XVII/138/2011 

w sprawie uchylenia uchwały nr XVI/131/2011 Rady Mi asta Szczecinek z dnia  

10 listopada 2011r. w sprawie ustanowienia pomnika przyrody na terenie miasta Szczecinek . 

 

Ad.7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.8. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.9. Wnioski i zapytania radnych.  

Janusz Rautszko radny: 

− powołując się na interwencję Mieszkańców okolic Pl. Sybiraków poprosił o rozpoznanie kwestii 

naprawy chodnika przy ul. Piłsudskiego okolicach Poczty, na odcinku ok. 30-40m, gdzie kostka 

brukowa jest naruszona, 

− zasygnalizował niebezpieczeństwo wynikające z rzucania się przez młodzieŜ szkolną tą kostką   

i poprosił o zajęcie się sprawą. 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, stanowiącym załącznik do 

niniejszego protokołu z sesji. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe porządek sesji został wyczerpany, 

− poinformował, ze następna sesja tzw. „budŜetowa” odbędzie się 12.12.2011r., 

− zamknął obrady. 

 

Obrady zakończono o godz. 9:30. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski: 


